
Zápis z jednání 7. členské schůze Spolku rodičů při ZŠ a MŠ 

Vinařice, okres Kladno se sídlem VI.ulice 165,Vinařice konané dne 

30. 12. 2015 v Obecním společenském domě Vinařice 

 

Přítomno: 

7 členů Spolku – prezenční listina je uložena u zapisovatele Spolku 

 

V úvodu ekonomka Spolku, paní Citoríková, přivítala všechny přítomné a 

vedla Schůzi dle níže zapsaných bodů a v uvedeném pořadí.  

  

1. Vysvětlení důvodu naléhavosti svolání členské schůze ještě v roce 2015: 

a) Jelikož ZŠ a MŠ Vinařice uzavírají účetnictví za kalendářní rok, bylo 

potřeba odsouhlasit návrh školy na profinancování již zakoupeného 

zboží či nábytku. 

b) Odsouhlasenou celkovou částku je nutné předat zástupcům školy do 

31. 12. 2015. 

c) Spolek vybere do konce roku z banky část odsouhlasených 

finančních prostředků, vloží do pokladny a celou částku následně 

z pokladny předá škole. 

2. Návrh školy a výsledky hlasování: 

Odpočinková místnost 

1 394 Kč – polštářky a podložky (nákup v Ikea); 

3 043 Kč - sedací pytle (Idea). 

Jedná se o náhradu staré rozbité sedačky, aby žáci mohli v rámci 

čtenářských dílen plně využívat a číst nově nakoupené knihy. 

Jednohlasně odsouhlaseno. 

 

Nové oddělení školní družiny 

655 Kč - polštářky a boxy na hračky. 

Jednohlasně odsouhlaseno. 

 

Mateřská škola 

2 455 Kč - skákací pytle.  

Jednohlasně odsouhlaseno. 

 

Základní škola 

Členové spolku zajišťují ve spolupráci se ŽŠ a MŠ Vinařice nábytek 

zdarma z nadbytečných a nepotřebných zásob vybraných obchodních 



společností. Bohužel ne vše je možné takto v jednotlivých třídách 

nahradit a některé kusy, které jsou v havarijním stavu, musely být 

nakoupeny. 

Návrh školy na příspěvek ze strany Spolku činil: 

9 000 Kč - příspěvek (není úhradou celých nákladů na pořízení 

nábytku) na nákup nového nábytku 3. třída; 

9 000 Kč - příspěvek (není úhradou celých nákladů na pořízení 

nábytku) na nákup nového nábytku 4. třída. 

 

Pro návrh – 5 členů, proti návrhu 2 členové – odsouhlaseno 

nadpoloviční většinou. 

Celkem odsouhlaseno 25 547 Kč. 

 

3. Informace o stavu úhrad členských příspěvků – dva členové neuhradili 

členské příspěvky za první pololetí školního roku 2015/2016 – jsou 

upomínáni. 

4. Diskuze: 

a) Kolik má celkem Spolek k dispozici finančních prostředků? Odpověď: 

34 tis. Kč. 

b) Odkud se finanční prostředky berou? Odpověď: z členských 

příspěvků a akcí Spolku jako byl např. bazar oblečení (poplatky + 

provize), Vánoční jarmark nebo občerstvení u akce školy "Zpívání 

pod vánočním stromečkem" (dobrovolné příspěvky). 

 

          

Ve Vinařicích 30. 12. 2015 

Zapsala: Monika Citoríková 

Schválila: Klára Šulcová 


